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  Tuto dámu jsem potkal na jedné z Folkových Růží v Jindřichově Hradci. Amálie Dvořáková je
jednou z nejpozitivnějších lidiček, co znám. Šíří kolem sebe radost, lásku a dobro. To se
samozřejmě odráží i v jejích fotkách a pozitivních obrázcích, které maluje a už je i několikrát
vystavovala. Račte se seznámit.
 
1. Co vás přivedlo k focení, potažmo k focení hudebních akcí?
 
K foceni hudby jsem se, kdysi zde v Jindřichově Hradci, dostala díky svému zaměstnání u 
www.hradeczije.cz
. Mapovala jsem místní akce, včetně Folkové růže, na kterou ráda vzpomínám. Navázala jsem
úžasná přátelství, moc mě to obohatilo. Focení hudby už se moc nevěnuji.
 
2. Máte nějakou fotografickou techniku, způsob, který vás nejvíc baví, charakterizuje?
 
Svojí techniku moc nemám, fotím ráda srdcem, to je asi má technika.
 
3. Co nejvíc fotíte v současné době, případně, čím se i jinak zabýváte?
 
V současné době fotím naše výlety po ČR, šikovné české ručičky při práci. Nyní mám i jednu
fotku na výstavě v Muzeu fotografie. A co miluju? Zachycovat život v ulicích, což jsem připojila
na fotografiích. Barevné fotky jsou z Historického víkendu v Plzni, černobílé jsou z ulic Prahy. A
Košíkář, to je ta fotka, která je teď vystavená v Muzeu fotografie.
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